
  
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
Samenvatting van de opgehaalde wensen en vragen 
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Over deze samenvatting 
 
Bij de vernieuwing van Hakkelerkamp Oost neemt het Bouwteam waar mogelijk graag de 
wensen en ideeën van de wijkbewoners mee. Tijdens drie bijeenkomsten op dinsdag 9 april 
2024 konden bewoners aangeven wat zij van het voorlopige ontwerp van de wijk vonden. 
Bewoners die niet aanwezig waren konden nog tot 22 april 2024 online hun reactie geven.  
 
In dit document leest u de samenvatting van de opgehaalde wensen en vragen. Er wordt ook 
uitgelegd welke opmerkingen op het voorlopige ontwerp zijn meegenomen in het de initieve 
ontwerp. Met enkele bewoners is het Bouwteam in gesprek gegaan over de wensen en ideeën   
voor de aanpassingen.  
 
We bedanken iedereen die aanwezig was bij de bewonersbijeenkomsten of die online een reactie 
heeft gegeven. Met uw hulp zijn we gekomen tot een ontwerp voor een veiliger, groener en 
toekomstbestendig Hakkelerkamp Oost.  
 
Heeft u naar aanleiding van dit document vragen? Neem dan contact op met Mark Christenhusz 
van het Bouwteam, via telefoonnummer (06) 535 493 11 of e-mailadres 
mchristenhusz@heijmans.nl.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Abeelstraat 
 
Wensen  
 
Bewoners van de Abeelstraat wensen in hun straat: 

 Voldoende parkeerplekken. 
 Nieuwe bomen naast het sportveld aan de Bataafseweg. 
 Aanpassingen om de straat veiliger te maken.  
 Een oprithoogte die goed aansluit op de straat.  
 Invulling van het crossveldje.  
 Andere parkeerplekken voor busjes.  
 Meer groen. 

 
Waar mogelijk zijn deze wensen meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 Op sommige plekken in de Abeelstraat is een groenstrook of boom uit het voorlopige 
ontwerp aangepast of opgeschoven voor parkeerplekken. De parkeerplekken krijgen 
grasbetonstenen. 

 Het is niet mogelijk om nieuwe bomen naast het sportveld aan de Bataafseweg te 
plaatsen, omdat nieuwe bomen onder de kroonprojectie van de bomen die er al staan 
komen. De nieuwe bomen kunnen dan niet groeien.   

 Er komen wegversmallingen in de straat die ervoor zorgen dat auto’s straks minder hard 
gaan rijden.  

 De hoogte van de opritten wordt aangesloten op de nieuwe straat.  
 Het crossveldje wordt beplant met groen. Er komt hier geen achteruitgang, omdat dit niet 

noodzakelijk is voor de veiligheid.  
 Er komen twee plekken in de wijk waar busjes kunnen parkeren: in het midden van de 

Abeelstraat en op de hoek van de Abeelstraat en de Prunusstraat. Er zijn verschillende 
plekken in de wijk bekeken, en dit zijn de twee beste opties.  
 

 
Vragen  
 
Bewoners van de Abeelstraat vragen zich af: 

 Kan er een hondenuitlaatplek gemaakt worden? 
Antwoord: Er komt geen hondenuitlaatplek, omdat daar geen geschikte locatie voor is in 
de directe omgeving. Inwoners van Winterswijk zijn in de bebouwde kom zelf 
verantwoordelijk voor hun huisdier en het opruimen van de uitwerpselen.   

 Hoe komt het groen in de wadi’s eruit te zien? 
Antwoord: De invulling van het groen in de wadi’s wordt later bepaald.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Acacialaan 
 
Wensen  
 
Bewoners van de Acacialaan wensen in hun straat: 

 Een veilige uitrit op de hoek van de Kloetenseweg en de Acacialaan. 
 Aanpassingen om de snelheid van auto’s in de straat te verminderen.  

Waar mogelijk zijn deze wensen meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 Tussen de Acacialaan, Kloetenseweg en de Hortensialaan komt een slinger in de 
aansluitende wegen. 

 De straat wordt versmald naar zes meter om de snelheid van auto’s te verminderen. Ook 
komen er rode ietspaden en parkeerplaatsen aan beide kanten van de weg. De weg ziet 
er daardoor smaller uit, wat de snelheid van auto’s vermindert.  

 
 
Vragen  
 
Bewoners van de Acacialaan vragen zich af: 

 Wat gebeurt er met de bomen die al in de Acacialaan staan? 
Antwoord: De bomen die nu in de Acacialaan staan worden weggehaald. De bomen die er 
staan zorgen namelijk voor overlast. Ze staan dicht op de woningen en de wortels komen 
omhoog onder de woningen en de stoep. In het de initieve ontwerp komen nieuwe 
bomen op andere plaatsen terug.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Ahornstraat 
 
Wensen  
 
Bewoners van de Ahornstraat wensen in hun straat: 

 Eenrichtingsweg in de richting van de Abeelstraat naar de Acacialaan. 
 Voldoende parkeerplekken. 
 Een plek om de auto te wassen. 

 
Waar mogelijk zijn deze wensen meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 De eenrichtingsweg gaat voor de verkeersveiligheid vanaf de Abeelstraat naar de 
Acacialaan lopen. 

 Er komen parkeerplekken bij. 
 De auto kan gewassen worden bij een wasstraat. Bij het wassen van de auto aan straat 

moet een wasmiddel gebruikt worden dat biologisch a breekbaar is. Want 
oppervlaktewater, dus ook het water dat van het wassen van de auto komt, loopt in het 
hemelwaterriool. Dat water komt uiteindelijk in de sloten en in het buitengebied terecht.  

 
 
Vragen  
 
Bewoners van de Abeelstraat vragen zich af: 

 Waar kunnen we straks de afvalcontainers aan straat neerzetten? 
Antwoord: Voor de afvalcontainers komen opstelplekken bij het plantsoen.  

 Blijft de speeltuin in de straat? 
Antwoord: De speeltuin blijft. Over de invulling van de speelplekken kunnen bewoners 
meedenken. Heeft u niet doorgegeven dat u wilt meedenken, maar wilt u dat wel? Neem 
dan contact op met het Bouwteam. 

 Wat gebeurt er met het plantsoen? 
Antwoord: In het plantsoen komt een strook grasbetonstenen om de afvalcontainers neer 
te zetten. Er komen hier geen parkeerplekken, om ruimte te houden voor bomen, planten 
en gras.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Cypresstraat  
 
Wensen  
 
Bewoners van de Cypresstraat wensen in hun straat: 

 Voldoende parkeerplekken. 
 

Waar mogelijk is deze wens meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 In de Cypresstraat komen parkeerplekken langs beide kanten van de straat, net als in de 
Goudenregenstraat. Er blijft een stoep aan beide kanten van de weg.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Goudenregenstraat 
 
Wensen  
 
Bewoners van de Goudenregenstraat wensen in hun straat: 

 Voldoende parkeerplekken. 
 
Waar mogelijk is deze wens meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 In de Goudenregenstraat komen parkeerplekken langs beide kanten van de straat. Dit is 
in overleg met buurtbewoners besloten. Er blijft een stoep aan beide kanten van de weg, 
net als in de Cypresstraat. 
 
 

Vragen  
 
Bewoners van de Goudenregenstraat vragen zich af: 

 Worden de opritten verlaagd? 
Antwoord: De opritten worden niet verlaagd. De parkeerstroken en de stoep komen op 
dezelfde hoogte. 

 Waar komt de Telenet aansluiting? 
Antwoord: De Telenet aansluiting blijft op dezelfde plek. 

 Waar komen de lantaarnpalen in de straat te staan? 
Antwoord: De plek van de lantaarnpalen wordt later bepaald.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Prunusstraat  
 
Vragen 
 
Bewoners van de Prunusstraat vragen zich af: 

 Wordt het openbaar groen in de straat opnieuw ingeplant? 
Antwoord: Ja, het openbaar groen wordt opnieuw ingeplant. 

 Blijft de stoep breed genoeg om overheen te lopen? 
Antwoord: De stoep aan de kant van de woningen blijft breed genoeg om overheen te 
lopen. Aan de overkant van de woningen komt geen stoep meer.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

  

Overige opmerkingen 
 
Wensen 
 
Bewoners van de wijk wensen in het algemeen: 

 Bomen die niet te hoog worden, zodat het zonlicht op zonnepanelen of in de tuin niet 
geblokkeerd wordt. 

 De inrit naar hun huis voor de auto te behouden.  
 Een begaanbare wijk die ook toegankelijk is voor mindervaliden. 
 Een plek voor jonge gezinnen en pubers.  
 Gebruik van stenen die regenwater afvoeren. 

 
Waar mogelijk zijn deze wensen meegenomen in het de initieve ontwerp. Hieronder leest u de 
uitkomst: 

 Er wordt rekening gehouden met de hoogte van de bomen. Bewoners kunnen tot 24 juni 
2024 meedenken over het soort bomen dat in hun straat komt. Daarbij kan gekozen 
worden uit verschillende hoogtes.  

 Inritten blijven overal bereikbaar. Inritten met een vergunning worden gemarkeerd met 
witte stenen en er komen geen bomen voor een inrit.  

 Het wegdek wordt er vlak ingelegd, zonder oneffenheden of struikelblokken. Zodat de 
wijk begaanbaar en toegankelijk is voor iedereen.  

 Bewoners hebben aan kunnen geven of zij mee willen denken over de invulling van de 
speelplekken in de wijk. Heeft u dit niet doorgegeven, maar wilt u wel meedenken over 
de speelplekken? Neem dan contact op met het Bouwteam.  

 Er worden grasbetontegels gebruikt. Hier kan gras tussendoor groeien en regenwater 
makkelijk door in de grond zakken.  

 
 
Vragen 
 
Bewoners van de wijk vragen zich in het algemeen af: 

 Waar en wanneer kunnen we het regenwater a koppelen?  
Antwoord: A koppelen van de regenpijp kan aan de voorkant van de woning tijdens de 
werkzaamheden. Bewoners krijgen tegen die tijd meer informatie over wat a koppelen is 
en hoe zij mee kunnen doen. We bekijken per huis wat er mogelijk is. Het a koppelen is 
een vrijwillige keuze.  

 Hoe zijn de plekken waar bomen komen bepaald? 
Antwoord: Er komen bomen op plekken waar deze het beste in de wijk passen. De bomen 
staan in een lijn op gelijke afstand van elkaar, wat de precieze plek van de boom bepaalt.  

 Hoe kunnen we zelf onze tuin vergroenen en meehelpen aan de vernieuwing van de wijk? 
Antwoord: Haal tegels uit de tuin en vervang die door planten, bloemen of bomen. Zo 
wordt de wijk niet alleen mooier, maar ook koeler. Bovendien kan water door groen beter 
in de grond zakken. Alle beetjes helpen. 

 Blijven er overal stoepen om in de wijk te kunnen lopen?  
Antwoord: In de hele wijk komt minimaal aan één kant van de weg een stoep om op te 
lopen.  

 Komen er oplaadpunten voor auto’s in de wijk?  
Antwoord: Oplaadpunten voor auto’s worden voor heel Winterswijk bepaald. We weten 
nu nog niet of en hoeveel laadpunten er in Hakkelerkamp Oost komen. Wilt u 
gebruikmaken van een oplaadpunt in de wijk? Neem dan contact op met het Bouwteam.  
 


